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Ungdomsrådets sammanträde 11 
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Datum och tid: 
2023-10-11 kl.13.00-15.00 

Plats: 
Utbildningskontoret, GVF 29-30 

Ordförande: 

Ulrika Eidem, utvecklingssekreterare, GVF Kvalitet o Utvecklingsavd 

Närvarande: 

Tobias Johansson. Agnesfrids gymnasium 

Mohammed El-Achkar, Malmö Restaurangskola 

Marie Breitenstein Borup, Malmö Borgarskola 

Nasima Rahmatullah, Pauliskolan 

Mathilda Hjort, Valdemarsro gymnasium 

Agnes Johansson, S:t Petri skolan 

Jonathan Janes, Malmö citadellsgymnasium  

Philip Ljungberg, nämndsekreterare, Avd för hållbarhet och nämnd. 

Edico: Annika Skogar och Camilo Pozo Jelves  

 

InnoCarnival: Anton Daag och Jenny Kolfors 

Sekreterare: 
Nevin Wisam, praktikant, GVF Avd för hållbarhet och nämn 
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Minnesanteckningar 

Paragrafer/omfattning: 

52-61 

Ärendelista: 

§52 Presentationsrunda 

§53 Val av mötesordförande och sekreterare  

§54 Genomgång av tidigare protokoll och utvärdering av föregående  

möte 

§55 Återkoppling från nämnd 

§56 Fotografering och intervju: Edico 

§57 Information och besök av InnoCarnival 

§58 Diskussion och frågestund 

§59 Mötestider för vt-2024 

§60 Sammanfattning av dagens möte 

§61 Digital utvärdering 
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§52 Presentationsrunda 

Alla representanter och tjänstepersoner som deltar i mötet presenterar sig 

själva. Journalisterna från Edico, Annika och Camilo presenterar sig själva. 

§53 Val av mötesordförande och sekreterare 

Ulrika Eidem utses till mötesordförande. Nevin Wisam utses till sekreterare.  

§54 Genomgång av föregående mötesprotokoll och utvärdering 

Ordförande och nämndsekreterare går kort igenom föregående mötes 

minnesanteckningar och utvärdering från 14 september 2023. Ordförande 

förklarar även lite för nya medlemmar, utifrån föregående minnesanteckningar, 

vad ungdomsrådets syfte är. Nämndsekreterare förklarar hur man hittar 

minnesanteckningarna på Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens 

ungdomsråds hemsida, vilken ligger publicerad på Malmö stads hemsida. Han 

berättar även om hur ungdomsrådet vid föregående sammanträde fick tillfälle 

att yttra sig över olika remisser. 

Ordförande går igenom utvärdering från 14 september 2023. 

§55 Återkoppling från nämnd 

Nämndsekreterare förklarar kortfattat hur återkoppling från nämnden och 

nämndsprocessen går till samt hur beslut tas. Han klargör hur yttrandet över 

motionen från Sverigedemokraterna, som behandlades vid tidigare 

sammanträde, om att påverka skolmaten genom digitala lösning har tagit sig 

genom nämndsprocessen. 

Nämndsekreterare förklarar att nämnden lämnade ett yttrande om att 

kostnadsläget är oklart samt att påverkansformer redan finns och ska utvecklas. 

Moderaterna och Sverigedemokraterna var oeniga om detta, men majoritetens 

åsikt gick igenom. Nämndsekreteraren förklarade även att ungdomsrådets 

yttrande finns med i nämndens protokoll, och att Moderaterna tyckte att 

ungdomsrådet hade kloka idéer. 

Nämndsekreterare berättar även om hur det gick med yttrandet över remissen 

från Utbildningsdepartementet – samhället mot skolattacker.  

Han förklarar att nämnden lämnade ett yttrande om att stå bakom utredningen 

och instämmer i vikten att ta fram ett metodstöd för skolorna. Samverkan ska 

öka. Nämnden önskade dock klarare definitioner om vad som anses med en 

risk- och hotbedömning i individärenden. Vänsterpartiet stod dock inte bakom 

yttrandet kopplat till hur den personliga integriteten kunde påverkas av 

utredningens förslag.  
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När det kommer till motionen från Moderaterna om att erbjuda studenter från 

anpassad gymnasieskola plats inom organisationen så har det ärendet inte 

behandlats av politiken ännu. Detta var första gången ungdomsrådet gavs 

tillfälle att vara med i beredningen av ärendet och kunde på så sätt vara med 

och påverka förvaltningens förslag till yttrande.  

Yttrandet från ungdomsrådet har behandlats av förvaltningen som nu 

presenterar ett förslag till yttrande i arbetsutskottet (17/10) och nämnd 

(27/10). 

§56 Fotografering och intervju: Edico 

Annika från Edico (en tidskrift för anställda inom gymnasie- och 

vuxenutbildningsförvaltningen) börjar med att ställa frågor kring hur och varför 

representanterna valde att vara med på ungdomsrådet medan Camilo fotograferar. 

• Representant från Citadellsgymnasium svarar med att det var rektorn 

som rekommenderade honom att vara med på ungdomsrådet eftersom 

han redan var elevkårsordförande på sin skola.  

• Representant från Borgarskolan vill bli diplomat i framtiden och 

rekommenderades att och vara med på ungdomsrådet. 

• Representant från S:t Petri satt som elevskyddsombud och anmälde sig 

för att det var intressant. Störst effekt än så länge: skolmaten har 

förbättrats och nämner även att de har lyckats skapa hemsidan. 

• Representant från Valdemarsro gymnasium tycker att det är roligt att 

vara här och göra förändringar. Hittade hit genom att vara representant 

i elevforum. 

• Representant från Malmö restaurangskola gillar att träffa nya 

människor och prata om skolan. Rekommenderades att vara med på 

ungdomsrådet av lärare. 

• Representant från Agnesfrids gymnasium blev tillfrågad av mentorn 

om han ville vara med ungdomsrådet och det ville han. 

• Representant från Pauliskolan fick mejl av rektorn. Hon vill påverka 

skolor i Malmö samt förbättra och ändra det som elever inte gillar. 

Representanten är också med i skolans elevråd. 

 

Är det någonting annat man funderar på som är viktigt att hantera i ungdomsrådet?  
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En fråga som kom upp handlade om övervakningskameror och hur 

information hanteras. 

Hur upplever eleverna demokratin i skolan? 

• S:t Petri skola har alltid möten med klassen och sedan tar man upp det 

som har diskuterats till rektorn, handlar främst om skolmaten. Samma 

på Pauliskolan. 

• Elevkåren har stort inflytande på designen på Malmö 

Citadellsgymnasium. 

Hur fungerar den lokala demokratin? 

• Alla representanter påstår att de hade en liten insyn i hur den lokala 

nämndsprocessen fungerade innan de kom med i ungdomsrådet. 

• När det kommer till den kommunala demokratin tycker representanten 

från Malmö Borgarskola att det är bra att de har tillgång till motioner 

och utifrån dem hålla koll. 

Viktigaste frågan för skolan i Sverige? 

• Representanten från Pauliskolan upplever en segregation på skolorna 

idag 

• Representanten från Malmö Citadellsgymnasium svarar att det är 

betygen och att det nya systemet ser lovande ut samt nämner att det är 

viktigt att minska segregationen när det kommer till betygen.  

• Representant från Agnesfrids gymnasium påstår att det viktigaste är 

maten. Elever kan inte koncentrera sig på utbildningen om de är 

hungriga. 

• Representant från Valdemarsro gymnasium och representant från 

Pauliskolan tycker att det är viktig att det finns en kafeteria. På 

Borgarskolan kan man förbättra öppettider för cafeterian. 

Representanten från Agnesfrids gymnasium håller med. 

Ordförande förklarar för Edico att samordnare, nämnds sekreterare och 

ungdomsrådets representanter kommunicerar genom Ungdomsrådets eget 

Google classroom.  
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§57 Information och besök av InnoCarnival 

Anton och Jenny, representanter från InnoCarnival under Pedagogisk 

inspiration som organiserats under grundskoleförvaltningen, presenterar sig 

själva och vad de gör.  

Vad är det: 

Representanterna från InnoCarnival förklarar att InnoCarnival är en 

skolutvecklingsinsats som riktar sig till barn och unga i Malmö. Syftet med 

skolutvecklingsinsatsen är att barn i förskola, elever i grundskola samt 

gymnasiet blir förtrogna med Agenda 2030 samt utvecklar innovationer som 

svar på globala och regionala utmaningar. I skolutvecklingsinsatsen 

InnoCarneval samarbetas det bland annat med aktörer utanför klassrummet 

och den nya kunskapen tas sedan in i undervisningen. 

Det arbetas med att ta fram innovationer som senare presenteras på 

InnoCarnival. I år beräknas 2000 elever att närvara. Malmö stad vill bättre 

förstå hur unga vill vara med och påverka samt höra deras tankar och idéer 

kring utveckling av samhället. 

Representanterna visade en film från tidigare års InnoCarnival på Malmö live. 

”Vad vill ni hitta lösningar på? Vad vill ni förändra? ” är frågor som man skapar en 

innovation genom. 

Arbetet inom InnoCarnival ger elever möjlighet att utveckla demokratiska 

kompetenser så som att lyssna och reflektera, kommentera, stå för sina åsikter, 

samt förstå andras perspektiv och rösta.  

Miljöfrågor, som hur organisationer kan minska plast i haven och föroreningar 

i naturen samt samhällsfrågor, som hur samhället kan ta hand om människor 

och framför allt minska ensamhet bland äldre, är exempel på olika frågor som 

bearbetas. 

Representanterna förklarar att InnoCarnival 2024 kommer hållas i Malmö 

Folkets park. Cirka 2000 unga och ungdomar med olika tankar och idéer 

kommer att delta. Politiker, näringsliv, myndigheter, föreningar och 

privatpersoner är också välkomna att närvara.  

Många unga har uttryckt att möjligheten att presentera sina idéer och 

innovationer på InnoCarnival är väldigt uppskattat. 

Representanterna från InnoCarnival tycker att det är jättebra att ungdomsrådet 

har en egen hemsida och att man kan läsa protokollen från sammanträdena. Då 
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kan alla ta del av arbetet. Ordförande förklarar hur idén med hemsidan kom 

fram. Representanterna från InnoCarnival diskuterade om att skapa ett 

samarbete mellan ungdomsrådet och InnoCarnival.  

§58 Diskussion och frågestund 

Hur kan vi använda InnoCarnivalen som en arena/plattform för att väcka intresse för 

ungdomsrådet? Hur ser ni på InnoCarnival? 

Majoritet av representanterna i ungdomsrådet tycker att InnoCarnival är ett bra 

initiativ och nämner att det gynnar både skolor och elever. 

InnoCarnival genomförde en aktivitet för ungdomsrådet med fokus att 

identifiera vilka målgrupper som skulle kunna tänkas vara intresserade av hur 

ungdomsrådet arbetar med demokratiska processer och hållbarhet kopplat till 

utbildningsfrågor. Ungdomsrådet tog fram olika förslag på målgrupper och 

diskuterade bland annat hur viktigt det är att förmedla till målgrupperna 

ungdomarsvikten av ungdomars plats i politiken, skolornas utmaningar kopplat 

till Sveriges ekonomi, segregation och arbetsrätt. 

Ungdomsrådet diskuterar bland annat hur målgrupperna ska inspireras till att 

närvara på evenemanget. I diskussionerna nämner man bland annat vikten av 

fika, möjlighet till möten med nya människor som kan inspirera och ge 

möjlighet att påverka i politiska frågor.  

Ungdomsrådet vill gärna fortsätta ett samarbete med InnoCarnival. 

Ordförande kommer att förbereda ett annat möte med InnoCarnival. 

§59 Mötestider för VT-2024 

Ordförande igenom förslag till mötestider för vårterminen 2024. 

UR kommer att diskutera förslag till mötestider för våren 2024 vid nästa 

tillfälle. Kommande träff är kl.9.30-12.00 på fredagen den 10 november. 

§60 Sammanfattning av dagens möte 

Ordförande går igenom dagens möte.  

§61 Digital utvärdering 

Ordförande presenterar utvärderingslänk för mötet och ber samtliga 

representanter att svara. 

 



 

 

8 (8) 

Underskrifter  

 

Sekreterare:  

Nevin Wisam   

 

Ordförande:  

Ulrika Eidem 

 


	Ungdomsrådets sammanträde 11 oktober
	§52 Presentationsrunda
	§53 Val av mötesordförande och sekreterare
	§54 Genomgång av föregående mötesprotokoll och utvärdering
	§55 Återkoppling från nämnd
	§56 Fotografering och intervju: Edico
	§57 Information och besök av InnoCarnival
	§58 Diskussion och frågestund
	§59 Mötestider för VT-2024
	§60 Sammanfattning av dagens möte
	§61 Digital utvärdering
	Underskrifter


